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REFERAT SKOLENS SAMARBEIDSUTVALG 
 
Forslag til møtedatoer 2024/25: 
Tirsdag 17.09.2024 
Onsdag 20.11.2024 
Onsdag 12.02.2025 (Tidligere Arbeidsmiljøutvalgsmøte) 
Onsdag 21.05.2025 
 

 

 
Møtested: Voiebyen 

skole  
Møtedato: 20.11.2024 Arkivsak: 53/201309336 

 
Møteleder: 

  
Tid: 18.00 
 

 Arkivkode: 035, A20 

 
Deltakere: Ingvild Thortveit-Pedesen, foreldrerepr. 

Anne Berit Ljosland, foreldrerepr., 
Trond Aanonsen, leder FAU 
Anne Torhild Skøie, andre tilsatte, meldt forfall 
Glenn Haugland, repr. lærer  
Marita Frøhaug, repr. lærer, syk 
Ragnhild Nilsen Topstad, rektor og sekretær 
Morten Elieson, politisk repr. 
7A, Hannah Hurvenes Arnesen 
7B, Kasper Trægde Skjerve 
 
 
Vararepr: (innkalles ved behov)  
Mette Haukedalen, foreldrerepr. 
Vidar Røsstad, vara for sekretær  
.    
                   
 
 
 

 

SAK 10/24 - 25: Godkjenning av møtereferat og innkalling. Ingen kommentarer! 

 

 

SAK 11/24 - 25: Nytt fra elevrådet! 

• Informasjon ved elevrådsrepresentantene. Psykisk helsedag m.m. 

• Elevrådet legger til rette for fokus på Dagen for psykisk helse. Dette gjøres 
både i skolegården og inne i skolen. Elevrådet samarbeider med skolens 
helsesykepleier og med sosiallærer! 

• Nytt oppdrag for elevrådet er at de drøfter hvordan premien på kr.5000 fra 
Beintøft-aksjonen skal benyttes. Premien skal komme alle elever til gode! 

 

 

SAK 12/24 - 25: Infosaker! 
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• Samarbeid UIA, DEKOMP- arbeid avsluttes høsten 24. Evaluering onsdag 
27.11.2024 – skole, Oppvekst og UIA. Satsingen Å bygge tenkende klasserom 
fortsetter videre i skolens egen regi. 

• Vellykket seminar i Århus! Skolen leide kurslokale og hadde med seg Espen 
Daland og Gjermund Torkildsen som kursholdere! Tema: Å bygge tenkende 
klasserom – aktive, engasjerte og tenkende elever! 

• Voiebyen skole 2.plass i Beintøft-konkurransen. Gavekort på 5000 kr. 

• Åpning julegate fredag 29.11.2024. Kommer nissen? 

• Adventssamlinger desember 2024: fredag 29.11.ansvar 2. og 7.trinn, fredag 
06.12 ansvar 3. og 6.trinn, fredag 13.12 ansvar 1. og 4.trinn. Alle 
pensjonistene er invitert til julelunsj fredag 13.12. Hele 32 stk. i alt! 

• Gudstjeneste og alternativ julesamling fredag 20.11.2024 kl.10.45. Elevene 
serveres grøt på skolen når arrangementene er avsluttet. Fakkeltog innleder 
arrangementene. 

• Siste skoledag før jul er fredag 20.12. Første skoledag etter nyttår er tirsdag 
07.01. SFO har plandag fredag 27.12, lærerne har plandag mandag 06.01 

• Brev ut 7.trinn, valg av ungdomsskole! Møvig er vår ungdomsskole i 
skolekretsen. 

• Resultater fra NP kommer 13.12.24 og fra Elevundersøkelsen 13.01.25. 
Klassetrivsel.no er igjen i bruk i skolene, og også på Voiebyen! Resultatene 
presenteres på neste møte i SU i februar! 

 
 

SAK 13/24 - 25: MIjøfyrtårn – ny satsing. Skolehage på Bakken gård. 
Samarbeidsprosjekt med Sjøstrand. Skolehagen er tenkt for elever på 5.trinn og 
6.trinn – høst og vår! Når elevene har M&H på 6.trinn brukes alle grønnsakene de 
har dyrket i M&H-faget! 

       

SAK 14/24 - 25: Ungdomsmiljøet i Voiebyen – vi informerer hverandre! 

Roligere forhold! Trygghetsvaktene har startet opp og betyr mye i området! 

Gjengen som rulerte på kvelden i området for et par år siden, er splittet opp.  

De aller fleste ungdommene i ytre Vågsbygd har det bra. Enkelte ungdommer strever 
med både rus, piller og påvirker hverandre i et dårlig miljø. Større ungdommer lokker 
yngre med trusler, krenkelser og tvang. En stor politiaksjon i oktober – november 
resulterte i at 19-20 aktive kriminelle ble arrestert, noe som har medført større 
aktivitet og forsøk på posisjonering blant de yngre. 

 

SAK 15/24 – 25: Skolebehovsplanen – hva skjer videre?  

Brakkene på Voiebyen blir stående også i årene som kommer. Det blir ikke tatt stilling 
til om og når skolen skal bygges ut før i 2028. Midler er da satt av til prosjektering. 
Utbygging av skolen kommer tidligst i 2030. Foreløpig flyttes ikke elever fra Voiebyen 
til Sjøstrand. Kampen for å beholde begge skolene som nå fortsetter. 

Politikerne vedtar i januar 2025 hvilke skoler i trinn 1 som eventuelt skal slås 
sammen. Dette gjelder bl.a. Møvig og Lindebøskauen 

  

SAK 16/24 - 25: Eventuelt! 

Bydelsrådet i Vågsbygd oppretter en arealgruppe som vurderer å lage et folkemøte 
omkring trafikksikker skolevei for alle barna i Vågsbygd! 

. 
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Ingvild Thortveit-Pedersen                 Ragnhild Nilsen Topstad 

Styreleder                  sekretær               

 


